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Ko govorimo o jubilantu nam je pred
očmi tudi njegovo skoraj 5CMetno kulturno-
prosvetno delo, ki ga je Vilko Kolar z veli-
kim entuziazmom qpravljal od študentskih
časov, učiteljevanja, v ujetništvu, v partiza-
nih, v yqjni misiji v Berlinu pa do obdobja
po vojni do danes. Njegova onganizacijska
sposobnost, pa tuidi sama aktivna udeležba
je prišla posebej ido izrazne vrednosti. O Vil-
ku Kolarju moraimo govoriti tudi o dolgolet-
nem uspešnem družbenopolitičnem delav-
cem.

Kot učitelj in dodgoletni pedagog je d o
bil za izredne zasluge pri vzgojnem in iz-
obraževalnem delu pred tremi leiti tudi naj-
višjo prosvetno repuibMško nagrado — Žagar-
jevo nagrado. Nazadnje je bil upokojen kot
ravnatelj osnovne šole France Rozman v
Šentyidu. Ni dolgo tega pa je poleg mnogih
ostalih nagrad in državnih odlikovanj prejeil
Red r^publike s srebnnim vencem.

Vilko Kolar se zadnja leta aktivno bavi
tudi z literaturo. Tako rnu je leta 1972 Založ-
ba Borec izdala knjiigo »-Lačni toda pogum-
ni«, v letu 1977 pa mu bo ista zatožba izdala
še dive njqgovi iknjigi »Med bojem in delom
gradimo« in »Strumno v nove čase«.

Ne moremo mimo dejstva, da je Vilko
Kolar že tretjo mandatno dobo predsednik
občinskega sveta ZKPO Ljubljana-Šiška in
če govorimo o amaterski kulturi nasploh v
Šiški je ta ozko povezana s tovarišem Ko-
larjem.

Mnogi od nas ne vedo, da imamo danes
v šiški 9 pevskih zborov, od tega 4 v delov-
nih organizacijah, 3 godbe na pihala, folklor-
no skupino, polprofesionalno lutkovno gleda-
lišče »Jože Pengov«, amatersko gledališče
DPD »Svoboda« in novo mladinsko gledali-
šče v Medvodah, ki je letos doseglo evropski
nivo.

O bodočih nalogah in današnjih problemih,
ki tarejo ZKPO v naši občini nam je Vilko Ko-
lar dejal; »Glavna naša naloga je, da bi v vseb
večjih delovnih organizacijah sprožili akcijo
za ustanovitev kakršnekoli kulturne akcije in
odbora za kulturno, prav tako, da bl se na šo-
lah ustanovila kulturna društva. Verjetno, da
bo prišlo tudi do ustanovitve novega pevskega
zbora lovcev v Medvodah.

Težave so v glavnem v nesistematičnem
financiranju amaterske kultuie, pa tudi naši
prostori so v zeio slabem stanju.

Problem imamo tudi s šišenskimi likovniki,
ki ne kažejo zanimanja za kakšne skupne mož-
ne nastope s svojimi likovnimi razstavami v
marsikateri delovni organizaciji, ki ima za lo
priraerne prostore. Na tem problemu že delamo
3 leta in upamo na končni premik.

Veseli smo, da zadnje čase naše šišenske de-
lovne organizacije kažejo več smisla za aktivno
udeležbo svojih članov v naši kulturi.«

Mario L. Vilhar


